
             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

Protokoll från styrelsemöte

Tid: Torsdag den 12 november kl 18.30
Plats: Stora Elektronen
Närvarande: Lennart Skarlöv IFK Fjärås (LS),   Lars Juviken Kullavik IF (LJ),  Robert Ljungevi Lerkil IF (RJ),
Peter Orrö Tölö IF (PO),  James Hannah Annebergs IF (JH),  Göran Bengtsson KIF (GB).

1. Ordförande Lars Juviken hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

a. Val av justerare: Peter Orrö.
b. Godkännande av dagordning: Ja.
c. Föregående mötesprotokoll 2015-09-29. Godkändes, inga kommentarer.

2. Rapporter
a. Ekonomi: Allt fungerar bra enligt Christina Jönsson. Ser ut som vi får ett överskott i år.
b. Påplangruppen: Anläggningsrådet haft möte med klubbarna 10/11. Frågan var uppe om att

lägga ner träningstiderna på konstgräset jan t.o.m. mars.  Man hänvisade till att det är så
få som tränar under lågsäsong.
Skrivelse har inkommit från Tölö IF ang. att tisdagsträningarna alltid är på konstgräsplanen
Tingbergsvallen.  Detta minskar i stor grad Tölös möjligheter till träning.  Styrelsen beslöt
att tillgodose Tölös önskan och kommer att fördela planerna på om möjligt samtliga
klubbar.  LJ tar kontakt med Fritid ang. KGFS träningar febr-mars, som inte kan avvaras.
Skrivelse med synpunkter från Jan P och tränarna i tisdagsgruppen har inkommit (bilaga).
Styrelsen beslöt att tisdagsträningarna i samma omfattning och upplägg fortsätter under
2016. 32 spelare per åldersgrupp tas emot och att klubbarna tilldelas platser efter storleken
på sina årskullar.
Styrelsen beslöt att det skall vara tydligt att verksamheten vänder sig till spelare som ut-
märker sig i kunnande och ambition. Kontinuitet under terminerna är mycket önskvärt
(ca 7 ggr).

c. Hemsidan: Inget på detta möte.

d. HFF: Inget på detta möte.

e. Herr Elitsatsning: Se pkt 6.

3. Protokoll från Ordförandeträffen 2015-10-04
Godkändes. Positivt var att nästan alla föreningarna var närvarande och att mötet var
mycket givande.
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4. Gemensamt synsätt hur vi hanterar 13-14 åringar.
Styrelsen beslöt att undersöka möjligheten att kunna formulera en policy, som kan vara
gemensam för KGFS. Föreningarna skickar sina policys till James Hannah Annebergs IF
(james.hannah@telia.com) .
LJ talar med Ulf W om utarbetande av frågeformulär för 13-18 åringar, ”varför de slutar”.

5. Gemensamma lösningar för våra 15, 16 och 17 åringar
Förslag har inkommit från Jan P och tränarna i tisdagsgruppen ang. klubböverskridande
träningar för pojkar 15- 16 åringar.  Detta som ett led att underlätta bildandet av ett
framtida elitlag med tillhörande U-17 lag och sedermera U-19 lag i kommunen.
Ca 20 spelare tas ut inför varje termin.  Träning 1 gång/vecka, samt också få spela ett fåtal
matcher per år.
Styrelsen beslöt att eftersom detta förslag kompletterar flickornas Hummel-akademi och
samtidigt är ett led i vår satsning på ett elitlag i kommunen, att få ett mer komplett för-
slag med även ekonomi till styrelsemötet 2015-12-10.

6. Elitsatsningen.  Vad behövs utöver A-laget?
Mötet diskuterade ”länken” mellan tisdagsträningarna för 13-14 åringarna vidare till KGFS
träningen för pojkar 15-16 åringar till ett kommande U-17 lag och sedermera ett U-19 lag i
kommunen som vi sett som ett krav för kommande seniorlag på elitnivå.

7. Tid för ett möte med de 6 största klubbarna. Åsa, Onsala, Lerkil, KIF, Tölö samt bjuda in Fjärås
till fortsatta diskussioner kring Elitsatsningen. Beslöt mötet till söndag 31/1 2016, kl 17.00.
Plats: KIF:s klubbhus Inlag.  GB reserverar plats.

8. Övriga frågor.
Inga.

9. Nästa styrelsemöte: Torsdag 10/12, kl 18.30, Lilla Elektronen.
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8. Ordföranden avslutade mötet.

Lars Juviken Lennart Skarlöv
Mötesordförande Sekreterare

Peter Orrö
Justerare


